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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 32 
Information och övriga frågor  
 

A. Anmälan av skrivelse från (M), (L), (KD) samt (C)  
 

 

Beslut  
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Skrivelse 

Idrottsnämnden 

Daniele Fava m.fl. (L) 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

Mathias Mellgren Helge (C) 

 

 

 

 

Skrivelse om stängningen av GIH-badet 

  

I norra innerstaden finns idag två simhallar; Kronobergsbadet på Kungsholmen och GIH-

badet på Östermalm. Den 1 juni 2016 stänger GIH-badet på grund av renovering för att sedan 

hålla stängt i två år framöver. 

 

Det råder enligt förvaltningen redan brist på simhallar i norra innerstaden. I 

investeringsplanen för 2015 skriver förvaltningen att man med tanke på den omfattande 

bostadsexploateringen i stadsutvecklingsområdena Hagastaden, Västra Kungsholmen och 

Norra Djurgårdsstaden bedömer att ytterligare en simhall skulle behövas i norra innerstaden. 

Ingen ny simhall planeras dock för, och en av de två befintliga kommer nu att hålla stängt i 

två år.  

 

I samband med att Åkeshovs sim- och idrottshall renoveras har man lagt tak över Nälstabadet 

för att erbjuda simföreningarna ett närliggande alternativ under tiden Åkeshovshallen håller 

stängt. Något sådant alternativ har såvitt jag vet inte erbjudits de idrottsföreningar som idag 

huserar på GIH-badet, och inte heller motionssimmarna.  

 

Simhallar i dåligt skick ska självklart renoveras, men att bara hänvisa besökarna ”någon 

annanstans” när hallen håller stängt i flera år är inte hållbart. 

 

Mot bakgrund av vad som ovan anförs vill jag fråga idrottsförvaltningen: 

 

1) Hur ska idrottsförvaltningen se till att behovet av simhallar i norra innerstaden möts 

under de två år som GIH-badet är stängt? 

 

2) Kommer idrottsförvaltningen att erbjuda de som idag besöker GIH-badet ett 

närliggande alternativ? 
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§ 32 
Information och övriga frågor  
 

B. Anmälan av skrivelse från (M), (L), (KD) samt (C)  
 

 

Beslut  
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Skrivelse 

Idrottsnämnden 160202 

 

Daniele Fava m.fl. (L) 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

Mathias Mellgren Helge (C)  

 

 

 

 

Rätten att bada utan att bli sexuellt trakasserad eller angripen 
DN rapporterade igår att Eriksdalsbadet, efter ett upprepat antal ”händelser” har valt att 

könssegregera två av sina tre bubbelpooler.  

 Det är upprörande att en av Stockholms stads egna verksamheter inte står upp och aktivt 

motarbetar de individer och värderingar som kränker fram för allt kvinnor och deras kroppar. 

När dessa brott rapporteras, och vi ska vara klara över att det är brott - inte ”händelser”, måste 

stadens verksamheter införa riktade, säkerhetsskapande, insatser för att sätta dit de som begår 

brott i våra badhus. Inte adressera problemet genom att skapa separata badytor för män och 

kvinnor.  

Menar vi allvar med att kvinnor och män ska ha samma rättigheter kan vi aldrig tillåta att 

sexuella trakasserier leder till att kvinnor hänvisas till ett specialdestinerat utrymme i 

samhället för att vara säkra. Vi måste alltid möta övergrepp genom att arbeta hårdare på att 

upprätthålla lag och ordning lika för alla individer.  

 Med anledning av stadens agerande, och att det av medierapporteringen framgår att vi inte 

har en ordentlig kunskap om hur ofta övergrepp förekommer i våra badanläggningar, vill vi ge 

idrottsförvaltningen i uppdrag att redovisa:   

1.    Vilka aktiva åtgärder som kan vidtas för att säkerställa människors rätt att bada utan att 

bli sexuellt trakasserade eller utsatta för andra övergrepp i stadens badanläggningar? 

 

2.    Hur staden kan skaffa sig systematisk kunskap om dessa brott så att vi kan följa upp att 

de åtgärder vi vidtar leder till önskat resultat?  

 

 

§ 32 
Information och övriga frågor  
 

C. Anmälan av skrivelse från (M), (L), (KD) samt (C)  
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Beslut  
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Idrottsnämnden 160202 

 

Daniele Fava m.fl. (L)  

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

Mathias Mellgren Helge (C)  

 

Skrivelse om Program Supporter 

 

Program supporter är ett nätverk av fältassistenter och ungdomsarbetare från stadens 

stadsdelsförvaltningar. Verksamheten ska bedriva ett gemensamt, socialt förebyggande 

fältarbete både individuellt och med gängbearbetning. Arbetet innebär att aktivt delta vid och 

omkring stadens elitidrottsarrangemang för att stötta ungdomar. 

 

Det är bra att staden engagerar sig i supporterrelaterade frågor, och frågor rörande bråk och 

stök vid idrottsevenemang.  

 

I verksamhetsberättelsen förklaras att Program Supporters verksamhet har närvarat vid 

samtliga riskmatcher inom fotbollen under 2015. Medarbetare inom Program Supporter har 

medverkat både på polisens och på klubbarnas förmöten inför riskmatcherna och detta ska ha 

resulterat i en bättre kontakt och samarbete mellan inblandade aktörer innan, under och efter 

matcherna. Verksamheten har även närvarat vid de basketderbyn som genomförts i division 2 

under hösten för att få en bild av vilka supportrar som närvarar och om verksamhetens 

målgrupp är aktiv i dessa sammanhang. 

 

Vi efterlyser dock en mer utförlig redovisning av Program Supporters verksamhet i allmänhet, 

med fokus på nedanstående frågor i synnerhet: 

 

- Vilka resurser får Program Supporter idag av idrottsförvaltningen, och hur används de? 

- Hur arbetar PS med fastställda mål, vilka är de och hur har måluppfyllnaden sett ut under 

2015?  

- Hur fungerar samarbetet mellan PS och stadsdelsförvaltningar och idrottsföreningar? 

- Hur ser PS på kommande säsong vad gäller rekrytering till firmorna och hur arbetar man 

för att motverka det? 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

§ 32 
Information och övriga frågor  
 

D. Information från Olof Öhman förvaltningschef 
 
Olof Öhman informerade om läget och de åtgärder som vidtagits kring de sexuella 

trakasserier som förekommit i stadens simhallar – framförallt i Eriksdalsbadet. Förvaltningen 

har utökat bemanningen och samarbetet med polisen bland många andra åtgärder. 

 

Idrottsnämnden ställde en rad frågor till förvaltningschefen i denna fråga.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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 Daniel Fava (L) ställde fråga om detta med ”klisterproblematiken” d.v.s. handbollens 

användning av klister och hur detta ibland inte städas bort innan t.ex. basketen/innebandyn 

brukar hallen. Förvaltningschefen Olof Öhman informerade om att förvaltningen försöker 

separera bokningarna så att detta inte skall hända och att personalen på anläggningarna städar 

men att det fortfarande i undantagsfall kan bli sådana här bekymmer.  

 

Daniel Fava (L) frågar också om utdelandet av ”böter” till handbollsklubbar som orsakar 

sådana här bekymmer ökar eller minskar. Avdelningschef Robert Sköld hade inte sådan 

statistik men informerade om att det förekommer att ”böter” ges till handbollsklubbar som 

inte skött detta. 

 

Olof Öhman påminde om del aktiviteter bl.a. Royal Palace sprint nästa vecka samt World cup 

i parallellslalom i Hammarbybacken om två veckor. Inbjudan till detta har gått ut. 

 

Det är också invigning av Riddersvikshallen. Den 21/2 kl13:00 kommer ordföranden Emilia 

Bjuggren (S) att ”klippa bandet”.  

 

Olof Öhman vill också förannonsera ett datum som är på förmiddagen den 31 mars då det 

planeras ett seminarium kring jämlikhet och jämställdhet. Inbjudan kommer. 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


